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Komisji Obrony Narodowej

w dniu 28 października 2008 r.

VII kadencja



Zapis stenograficzny jest tekstem nieautoryzowanym.

Porządek obrad:

1. Rozpatrzenie ustawy o zmianie ustawy o zakwaterowaniu Sił Zbrojnych Rzeczypo-
spolitej Polskiej (druk senacki nr 303, druki sejmowe nr 917, 1079).



(Początek posiedzenia o godzinie 12 minut 05)

(Posiedzeniu przewodniczy przewodniczący Stanisław Zając)

Przewodniczący Stanisław Zając:

Otwieram kolejne posiedzenie Komisji Obrony Narodowej.
W porządku tego posiedzenia, które rozpoczynamy o godzinie 12.00, przewi-

dujemy rozpatrzenie ustawy o zmianie ustawy o zakwaterowaniu Sił Zbrojnych Rze-
czypospolitej Polskiej, druk senacki nr 303 i druki sejmowe nr 923 i 976.

Pozwólcie państwo, że na samym wstępie powitam naszych gości. Witam pana
ministra Czesława Piątasa, witam serdecznie pana pułkownika Zenona Mazurczaka,
szefa Oddziału Ustawodawstwa Wojskowego w Departamencie Prawnym w Minister-
stwie Obrony Narodowej; witam przedstawiciela Biura Bezpieczeństwa Narodowego,
pana Piotra Borowego, i panią Jolantę Zrobek-Dybcio z Wojskowej Agencji Mieszka-
niowej. Witam serdecznie. Witam panów senatorów.

Porządek obrad obejmuje jeden punkt. Czy ktoś z panów senatorów pragnie za-
brać głos w sprawie proponowanego porządku? Nie słyszę głosów sprzeciwu,
w związku z tym uznaję, że porządek został przyjęty.

Proszę przedstawiciela ministra obrony narodowej o przedstawienie ustawy,
która powstała, przypominam, z inicjatywy senackiej.

Proszę bardzo, panie Ministrze.

Sekretarz Stanu w Ministerstwie Obrony Narodowej
Czesław Piątas:

Panie Przewodniczący! Szanowni Państwo!
Z inicjatywy senackiej powstał projekt, który upraszcza i czyni bardziej czytel-

nymi zasady odpowiedzialności i odpłatności za używanie lokalu. Ust. 2 otrzymuje
brzmienie: „Za uiszczenie opłat za używanie lokalu i opłat pośrednich z tytułu zajmo-
wania lokalu mieszkalnego odpowiadają solidarnie pełnoletnie osoby mieszkające
w tym lokalu”. Dodaje się ust. 3 w brzmieniu: „Odpowiedzialność osób, o których
mowa w ust. 2, ogranicza się do wysokości opłat za używanie lokalu i opłat pośred-
nich, za okres ich stałego zamieszkiwania”.

Informuję pana przewodniczącego i Wysoką Komisję, że resort obrony naro-
dowej nie wnosi do tej propozycji uwag. W planowanej dużej nowelizacji ustawy
o zakwaterowaniu sił zbrojnych mamy podobny zapis, a więc wcześniejsze przyjęcie
go przez Wysoką Izbę będzie tylko wyprzedzało i usprawni realizację tego procesu.
Dziękuję.
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Przewodniczący Stanisław Zając:

Dziękuję, Panie Ministrze.
Co prawda mamy opinię Biura Legislacyjnego do ustawy o zakwaterowaniu Sił

Zbrojnych Rzeczypospolitej Polskiej, ale proszę o kilka zdań, jeżeli pani chce uzupeł-
nić czy podtrzymać przedstawioną opinię.

Główny Legislator w Biurze Legislacyjnym w Kancelarii Senatu
Beata Mandylis:

Biuro Legislacyjne nie zgłasza żadnych uwag. Dziękuję serdecznie.

Przewodniczący Stanisław Zając:

Dziękuję bardzo.
W takim razie otwieram dyskusję. Kto z panów senatorów chce zabrać głos

w dyskusji?
Przypomnę, że ta ustawa, to jest nasz projekt, nasza inicjatywa. Wiem, że to tyl-

ko jakby konkretyzuje pewne rozwiązania zawarte w ustawie, uzupełnia, żeby nie było
wątpliwości co do interpretacji przepisów ustawy, zwłaszcza w odniesieniu do art. 37.
To przeszło, co jest dla nas bardzo przyjemną informacją, bez jakichkolwiek uwag
w Sejmie. Sejm przyjął ten projekt w takiej formie, jak myśmy go przedstawili, ta
ustawa została przyjęta przez Sejm.

Proszę bardzo, czy panowie senatorowie chcą zabrać głos, uzupełnić dyskusję?
Proszę bardzo, pan senator Piotr Wach.

Senator Piotr Wach:

Chciałbym powiedzieć, że oczywiście popieramy… To jest nasza inicjatywa i to
jest jakby powrót tego projektu bez zmiany jego kształtu. Tak że popieramy.

Przewodniczący Stanisław Zając:

Dziękuję bardzo.
Czy ktoś z panów senatorów zgłasza jakieś wnioski legislacyjne? Nie słyszę.

A zatem, wobec braku wniosków legislacyjnych, zamykam dyskusję i stawiam wnio-
sek o przyjęcie ustawy bez poprawek.

Kto z panów senatorów jest za przyjęciem ustawy bez poprawek? Zechce pod-
nieść rękę. (6)

Dziękuję bardzo.
Komisja sześcioma głosami za przyjęła wniosek o przyjęcie ustawy bez poprawek.
Jeżeli państwo nie macie nic przeciwko temu, to w odniesieniu do tej ustawy zgło-

siłbym na naszego sprawozdawcę Stanisława Zająca. Czy są inne propozycje? Nie słyszę.
Kto z panów senatorów jest za… (6)
Dziękuję bardzo.
Sprawozdawcą stanowiska komisji na posiedzeniu Senatu będzie senator Stani-

sław Zając.
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A zatem bardzo sprawnie przeprowadziliśmy to posiedzenie komisji.
Dziękuję za udział gościom, dziękuję panom senatorom. Spotkamy się na kolej-

nym posiedzeniu komisji za kilkanaście minut. Dziękuję bardzo.

(Koniec posiedzenia o godzinie 12 minut 10)
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